
31-10-2019 12:16 pagina 1 van 2

AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Rijswijks Belang)

No. 19 044 Rijswijk, 29 oktober 2019

Corsa nummer: 19.094110

“Het totale rijkssubsidiebedrag voor cultuur wordt met 44 miljoen verhoogd tot 375 miljoen euro”.

Twaalf regionale musea, in elke provincie één, krijgen straks rijkssubsidie. Het gaat om bedragen van 
250.000 euro per museum over vier jaar. Dat geld komt bovenop de subsidie die deze musea nu 
ontvangen van gemeenten, provincies en fondsen.
Dat schrijft minister Van Engelshoven (Cultuur, D66) aan de Tweede Kamer in een brief over het 
rijkssubsidiestelsel voor cultuur.
In het kader van artikel 44 heeft onze fractie de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte dat het totale rijkssubsidiebedrag voor cultuur  met 44 miljoen verhoogd 
wordt  tot 375 miljoen euro in de periode van 2021 tot 2024?

2. Krijgt Museum Rijswijk (extra) subsidie van het Rijk in de periode 2021 tot 2024?
Zo nee, waarom niet?

3. Lopen hiervoor contacten / aanvragen bij het Rijk?
Zo nee, waarom niet?

4. Wat heeft u eraan gedaan om hier aanspraak op te maken? ( antwoord graag motiveren)

5. De volgende subsidieperiode loopt van 2021 tot 2024. Subsidieaanvragen daarvoor worden 
ingediend vanaf december 2019, gaat u überhaupt een aanvraag doen bij het Rijk, zo nee, 
waarom niet?
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Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Bent u op de hoogte dat het totale rijkssubsidiebedrag voor cultuur met 44 miljoen verhoogd wordt 
tot 375 miljoen euro in de periode van 2021 tot 2024?

Ja. 

2. Krijgt Museum Rijswijk (extra) subsidie van het Rijk in de periode 2021 tot 2024? 
Zo nee, waarom niet?

Dat is op dit moment nog niet bekend. Minister Van Engelshoven heeft de bestuurders in het land 
gevraagd per provincie een museum voor te dragen. De ontwerp-subsidieregeling culturele 
basisinfrastructuur 2021-2024 gaat, voor dit onderwerp, dan ook uit van subsidieverstrekking aan 
een instelling op voordracht van gedeputeerde staten van de provincie. In onze vergadering van 9 
juli jl. hebben wij besloten de brief van Museum Rijswijk aan de provincie Zuid-Holland over 
voordracht voor de basisinfrastructuur te ondersteunen. 

3. Lopen hiervoor contacten / aanvragen bij het Rijk? Zo nee, waarom niet?

Nee, maar wel bij de provincie Zuid-Holland, omdat de voordracht door de provincies gebeurt. 

4. Wat heeft u eraan gedaan om hier aanspraak op te maken?

In onze vergadering van 9 juli jl. hebben wij besloten de brief van Museum Rijswijk aan de 
provincie Zuid-Holland over voordracht voor de basisinfrastructuur te ondersteunen. De 
portefeuillehouder heeft de brief medeondertekend. 

 
5. De volgende subsidieperiode loopt van 2021 tot 2024. Subsidieaanvragen daarvoor worden 

ingediend vanaf december 2019, gaat u überhaupt een aanvraag doen bij het Rijk, zo nee, 
waarom niet? 

Nee, zie beantwoording voorgaande vragen. 

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

drs. M. Middendorp MPC

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


